
 اين روزها خبري از 
سعيد احمديان

    گزارش
اس��تقلال آم��اده 
هفته ه��اي پاياني 
فصل پيش نيست، تيمي که آنقدر خوب با شفر کار 
مي کرد و نتيجه مي گرفت که خيلي از هواداران آبي ها 
حسرت مي خوردند که کاش س��رمربي آلماني از 
ابتداي فصل روي نيمکت ش��ان مي نشس��ت تا در 
کورس قهرماني س��ايه به س��ايه پرسپوليس جلو 
مي رفتند. تيمي که با مهاجم ششدانگي مانند تيام و 
ميدان��داري فرمان��ده اي مانند امي��د ابراهيمي و 
بازيسازي سرور جباروف در کنار هماهنگي فوق العاده 
ساير بازيکنان استقلال هم مي برد و هم چشم نواز 

بازي مي کرد. 
 استقلال اما اين هفته ها، تنها سايه اي از تيم مدعي 
فصل پيش اس��ت، تيمي که تصور مي شد در ليگ 
هجدهم و در ليگ قهرمانان چهره يک مدعي جدي 
را داشته باشد، اما آبي ها آنقدر در فصل نقل و انتقالات 
ضعيف کار کردن��د و مهره هاي تأثيرگذارش��ان را 
از دس��ت دادند که اين روزها تبديل به همان تيم 
معمولي ش��ده اند که قبل از آمدن ش��فر، عليرضا 
منصوريان روي نيمکت آن نشس��ته بود. امروز اما 
خبري از بازي چشم نواز و نتيجه گيري فوق العاده شان 
با شفر در فصل پيش نيست. بازي با السد و شکست 
سنگين 3 بر يک در ورزش��گاه آزادي، آخرين پرده 
از استقلال افت کرده فصل جديد است. اتفاقي که 
دوشنبه شب سبب ش��د تا طاقت سکوها هم طاق 

شود و آنها نارضايتي شان را با شعار عليه بازيکنان 
نشان دهند. 

    مهاجم گلزن نيازمنديم
از بازي برگشت با ذوب آهن در يک هشتم نهايي ليگ 
قهرمانان تا دوشنبه شب و بازي با السد در يک چهارم 
نهايي چه بر آبي ها گذشته که آنها از يک تيم مقتدر 
که در آزادي به تيم قلعه نويي سه گل مي زند، تبديل 
به تيمي مي شوند که مقابل السد نمايشي در حد يک 
تيم محلي دارند. استقلال در حالي مقابل السد با سه 
گل بازي را واگذار کرد که حالا اميد کمي براي بازي 
برگشت دارد، چراکه آبي ها در کليه خطوط زمين، 

نمايشگر يک بازي ضعيف بودند. 
البته استقلال با يک گل ابتدا از السد جلو افتاد، اما 
اگر پاس به عقب بازيکن السد و حرکت مبتديانه 
دروازه بان قطري نبود، شاگردان شفر کمتر شانسي 
براي عبور توپ از خط دروازه اين تيم داشتند، به 
خصوص که هم در چند هفته گذشته از ليگ و هم 
بازي با السد نشان دادند که استقلال از نداشتن يک 
گلزن تمام عيار رنج مي برد. اين معضل سال پيش 
با اضافه ش��دن مامه تيام کاملًا برطرف شده بود و 
اين مهاجم سنگالي با نمايشي فراتر از آسيا، خيال 
شفر و هواداران استقلال را از زدن گل راحت کرده 
بود. با جدايي تيام، اما بازيکنان جايگزيني که براي 
پر کردن جاي خالي اين مهاجم جذب ش��ده اند، 
تاکنون ناکام بوده اند. مرتضي تبريزي در حالي از 
ذوب آهن به استقلال آمد تا جاي تيام را پر کند که 

تا امروز به جز زدن يک گل، نتوانس��ته آن مهاجم 
چارچوب شناس و گلزن ذوب باشد. الحاجي گرو 
نيجريه اي هم به رغم فرصت دادن هاي شفر     تاکنون 
نااميدکننده بوده و تنها وجه اشتراکش با تيام رنگ 

پوستش است!
   هافبک هايي که فرمانده نيستند

البته عدم تغذيه مناس��ب از سوي هافبک ها يکي 
از مهم ترين دلايلي است که سبب شده مهاجمان 
استقلال نتوانند با قرار گرفتن در موقعيت گلزني، 
توانايي هايشان را نشان دهند. ضعف هافبک هاي 
استقلال در بازي با السد به خوبي عيان بود، جايي 
که شاگردان شفر به صورت کامل ميانه زمين را به 
خط هافبک چند ميليون دلاري السد واگذار کرده 
بودند. تا ام��روز نه طارق همام عراق��ي و نه نيوماير 
آلماني نتوانسته اند جاي خالي هافبک هاي جدا شده 
استقلال را پر کنند تا جاي خالي اميد ابراهيمي و 
اميد نورافکن محسوس باشد. البته شفر معتقد است 
هافبک آلماني هنوز به شرايط آرماني نرسيده و بايد 
صبر کرد.  علي کريمي هم از ديگر هافبک هايي است 
که در فصل جديد به ترکيب استقلال اضافه شده، اما 
مصدوميت قديمي اش از ناحيه کمر که چند دقيقه 
قبل از بازي با السد، او را نيمکت نشين کرد، سبب 
شده تا شفر نتواند زياد روي اين بازيکن براي ميانه 

زمين حساب باز کند. 
    دفاعي که نه نمي گويد

علاوه بر اين، استقلال در خط دفاع نيز مانند خط 

حمله و هافبک با مشکلات زيادي مواجه است. هنوز 
تأثير جدايي مجيد حسيني در خط دفاع استقلال 
حس مي شود و مدافعان جديد نيز پرفراز و نشيب 
ظاهر شده اند. با اين حال نکته اي که در بازي با السد 
به چشم آمد، حضور مؤثر روزبه چشمي در خط دفاع 
بود که به خوبي توانست توپ هاي پشت سر مدافعان 
کناري را پوش��ش دهد. البته در نيم��ه دوم انتقال 
چشمي به پست هافبک دفاعي به جاي نيوماير و 
قرار گرفتن دانشگر به عنوان مدافع مياني باعث شد 
تا دفاع آبي ها آسيب پذير و بازتر شود. قطري ها هم 
با استفاده از اين حفره و ضعف، تک گل استقلال را با 

سه گل جبران کردند. 
از اشتباهات کادر فني در نتيجه بازي استقلال و السد 
هم نمي توان گذشت. تغيير پست روزبه چشمي و 
انتقال او به جلوي مدافعان، تصميمي بود که شيرازه 
دفاع آبي پوشان را از هم پاشيد و گل زدن به استقلال 

را آسان تر کرد. 
   معمولي هايي که جايگزين ستاره ها شدند

بخش زيادي از اس��تقلال ناآماده اي��ن هفته ها در 
بازي هاي اخي��ر را بايد خروج��ي عملکرد ضعيف 
اس��تقلال در فصل نقل و انتقالات دانست، جايي 
که آبي ها نتوانستند بازيکناني در حد و اندازه هاي 
ستاره هاي جدا شده خود جذب کنند، مسئله اي که 
سبب شده تا استقلال در فصل جديد روندي نزولي 
را طي کند و مانند بازي با السد تنها سايه اي از تيم 

اميدوارکننده فصل پيش باشد. 

دودضعفمديريتبهچشمورزشکارانميرود
اتفاقات رخ داده در جاکارتا براي کاروان تيروکمان ايران، نمونه بارز مديريت 
ضعيف بود. مديريت ضعيف رئيسي که عملکردش در معاونت ورزش هاي 
همگاني هم زير سؤال بود، اما از آنجايي که وزارت در جابه جايي هاي خود 
صندلي رياست فدراسيون تيروکمان را برايش در نظر گرفته بود بر مسند 
رياست فدراسيون تيروکمان تکيه زد تا امروز در جريان بازي هاي آسيايي 
شاهد عواقب تلخ انتصابي غيرحرفه اي و غيرتخصصي باشيم، انتصابي که 

نتيجه مديريت آن چيزي بيش از يک برنز تيمي نبود!
چهار سال قبل، رهاورد کمانداران ايران از اينچئون، طلاي انفرادي عبادي 
و يک برنز تيمي بود، اما امسال تنها دستاورد آنها يک برنز تيمي در ميکس 
کامپوند بود و بس. در حالي که انتظاري بيش از اينها از کمانداران اعزامي 
به جاکارتا مي رفت، کمانداراني که بعد از مسابقات مرحله سوم کاپ آسيا، 
شعباني بهار از پيشرفت چشمگير آنها گفته بود، اما در جاکارتا نتوانستند 
توانايي هاي خود را آنطور که بايد به نمايش بگذارند، عملکرد چشمگيري 
داشته باشند و با دس��ت پر بازگردند. نه به اين دليل که از لحاظ فني توان 
برابري با کمانداران حاضر در بازي هاي آس��يايي را نداشتند، نه! مديريت 
ضعيف، آن هم با ماجراهاي عجيب و غريب، عملک��رد کماندارانمان را در 
جاکارتا کاملاً تحت تأثير قرار داد!   کمانداران اعزامي براي رقم زدن نتيجه اي 
قابل توجه به جاکارتا رفته بودند. تيم ملي تيروکمان ايران امسال به شدت زير 
ذره بين قرار داشت، نه به دليل آن پيشرفت چشمگيري که رئيس فدراسيون 
بعد از بازي هاي کاپ آسيا روي آن مانور کرده بود که به دليل حضور زهرا 
نعمتي، کماندار پارالمپيکي ايران که طي س��ال هاي اخير با موفقيت ها و 
جسارت هاي خود چش��م دنيا را خيره کرده اس��ت. حضور نعمتي در اين 
مسابقات، يک پوئن مثبت براي کاروان ايران بود، يک بمب روحي خاص 
که مي توانست در نتيجه گيري ورزشکاران تيم ملي تيروکمان تأثير زيادي 
داشته باشد. مهره کليدي که البته طي اتفاقي غيرمنتظره به سادگي سوخت 

تا کاروان تيروکمان ايران نتواند استفاده اي که بايد را از آن ببرد!
داستان نرسيدن نعمتي به خط مسابقه که توجيهات غيرمنطقي و نادرستي 
بابت آن بيان شده  نمونه بارز ضعف مديريتي ورزش ايران بود که اين بار در 
فدراسيون تيروکمان يقه ورزشکاران را گرفت. مديريت ضعيفي که هرگاه در 
فرآيند يا انجام کاري به مشکل برمي خورد، بلافاصله به دنبال فردي مي گردد 
تا اشتباهات را به گردن او بيندازد، اتفاقي که در ماجراي نعمتي به عينه تکرار 
شد. البته با تهديد حاضران براي عدم افشاي واقعيتي که مقصر اصلي آن 
عوامل اجرايي تيم و فدراسيون بودند، فدراسيوني که در اقدامي غيرحرفه اي، 
براي کمرنگ کردن اشتباهات غيرقابل بخشش خود و هدر دادن زحمات 
کمانداري که با شرايط متفاوت خود را به سختي براي بازي هاي آسيايي آماده 
کرده بود، داستاني ديگر را مطرح کرد. داستان ازدواج دو کماندار ديگر که 
مربوط به ماه ها قبل بود نه زمان برگزاري بازي هاي آسيايي، اما در هر صورت 
مي توانست بهانه خوبي براي منحرف کردن افکار عمومي باشد. بهانه اي که 
فدراسيون به خوبي براي پوشش دادن مديريت ضعيف خود از آن بهره برد. 
اين نخستين بار نيست که مديريت ضعيف و اشتباهات مديران غيرتخصصي 
گريبانگير ورزشکاران مي شود، ورزش��کاراني چون زهرا نعمتي که ماه ها 
با سختي فراوان خود را مهياي حضور در مس��ابقات کرده اند، اما به دليل 
ضعف مديران و به واسطه اشتباهات پيش پا افتاده آنها، تمام زحماتشان بر 
باد مي رود، بي آنکه خم به ابروي آقايان بيايد يا درصدد عذرخواهي يا حتي 
جبران برآيند. چرا، چون نه نظارتي بر اعمال آنها وجود دارد و نه اراده اي براي 
توبيخ، از همين رو است که آقايان در اشتباهات جبران ناپذير خود، نه فقط 
حاضر به عذرخواهي نيستند که طلبکار هم مي شوند و با تهديد ديگران سعي 

مي کنند جو را متشنج و صورت مسئله را پاک کنند! 
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دنيا حيدري

دستخالیآبیها
نگاهي به چرايی عملکرد ضعيف استقلال در بازي با السد در ليگ قهرمانان آسيا

بههيچکسجزمردمپاسخگونيستم
حذف تيم فوتب�ال امي�د از گردونه رقابت ه�اي آس�يايي جاکارتا 
و برخ�ي مس�ائل اجتماعي ح�ال حاضر کش�ور بهانه خوبي اس�ت 
ت�ا عل�ي داي�ي س�رمربي س�ابق تي�م مل�ي فوتب�ال ک�ه اتفاق�اً 
س�ابقه قهرمان�ي در بازي ه�اي آس�يايي را ني�ز در کارنام�ه 
خ�ود دارد بع�د از مدته�ا در اي�ن خص�وص صحب�ت کن�د. 
دايي در گفت و گويي مفصل با ايسنا ضمن انتقاد از شرايط به وجود آمده 
در تيم اميد و همچنين برخي مسائل اجتماعي و روزمره حاکم برکشور 
گفت:  نمي شود هميشه از رويارويي با تيم هاي مطرح فرار کرد: »تيم ملي اميد 
به درستي شکل نگرفت و از روز اول انتظار چنين نتايجي مي رفت. نمي شود 
روح فوتبال را به سخره بگيريم و بگوييم به فلان تيم ببازيم که مثلاً در گروه 
اول نشويم! من اصلاً نمي توانم اينها را قبول کنم. ديديد که آخر هم به آنچه 
مي خواستيم، نرسيديم. هميشه بايد براي برد به ميدان رفت، چه برابر ميانمار 
باشد چه کره جنوبي يا ژاپن. اگر من به خودم اعتماد و اعتقاد دارم، يک جاي 
ديگر بايد به تيم هاي خوبي مثل کره يا ژاپن برخورد کنم. نمي توانم  از اين گونه 
بازي ها فرار کنم. ما در واقع همان روز که به ميانمار باختيم از بازي هاي آسيايي 

اوت شديم، اتفاقی که ما را چندين سال عقب انداخت.«
دايي همچنين در مورد انتقادهايي که در خصوص جمع آوري کمک هاي 
مردمي براي زلزله زدگان کرمانشاه به او مي شود، تاکيد مي کند که به احدي 
جز مردم پاسخگو نخواهد بود: »بله، حق دارند. علي دايي چه کاره است. اين 
وظيفه مسئولان است، اما چون نيامدند درست کمک کنند، امثال علي دايي 
ورود کردند. حالا هم مسئله براي خيلي ها گران تمام شده و خيلي ها سعي 
کردند که کار ما را لوث کنند. من اما به کسي جز مردم پاسخ نمي دهم. آنها که 
از تريبون مجلس استفاده مي کنند، بايد پاسخگو باشند. من مديون و امانتدار 

اين مردم هستم. روز اول که زلزله زدگان )کرمانشاه( آب و غذا نداشتند.
  سرمربی س��ايپا ادامه داد: » وظيفه ام بود که کار کوچکي براي هموطنانم 
بکنم، فرقي نمي کند کرد يا ترک باشند، همه هموطن من هستند. روز اول 
به ما گفتند برويد و کارهاي فرهنگي بکنيد، مدرسه بسازيد، وقتي هموطن 
من خانه اي براي زندگي ندارد، برود سينما؟! وقتي در خاک و خل مي خوابد، 
چطور مي تواند به م��کان فرهنگي برود، من نمي ت��وان چنين کاري کنم. 
مي توانستم خيلي وقت پيش چند ساختمان بسازم و بگويم مردم اين کار 
من است، اما مي خواهيم چيزي بسازيم که مردم با خيال راحت در آن زندگي 
کنند؛ بدون اختلاس، دزدي و... . بعضي ها اين چيزها را نمي توانند قبول کنند 
و فقط مي آيند و داد مي زنند. الان هم حاضرم بررسي شود که اين آقايان براي 
کرمانش��اه چه کاري انجام داده اند و من چه کاري کرده ام. تنها من نبودم، 
حداقل ۱۰۰ تا ۱۵۰ نفر براي انجام اين کار و کمک به مردم زلزله زده درگير کار 
هستند. الان هم بعد از اين همه مدت که به ما گير دادند، يک روستا را انتخاب 
کرديم که حتي تا دو ماه پيش هنوز بعضي از وسايل خانه ها زير آوار بود. در 
حال ساخت اين روستا هستيم و فکر مي کنم تا هفته آينده حداقل ۱۰ خانه 
کامل و تحويل روستاييان ساکن آنجا شود، اما کار ما اينجا تمام نمي شود. يک 
شرکت معتبر و با تکنولوژي بالا انتخاب کرديم که اگر يک زلزله کوچک آمد، 
اين خانه ها ترک نخورد و مشکل ايجاد نشود.سعي کردم امانتدار درستي براي 
مردم باشم. هيچ سند و مدرکي در اختيار مجلسي ها نمي گذارم. قرار نيست 

من به آنها پاسخگو باشم. من بايد به مردم پاسخگو باشم که هستم.«

شکست مقابل تاتنهام و آژير قرمز در اولدترافورد
مورينيو:بهمناحترامبگذاريد!

شکست سنگين شياطين سرخ در مقابل تاتنهام و سقوط به رده سيزدهم 
جدول آژير قرمز در اولدترافورد را به صدا درآورد و آقاي خاص را به در خروجي 
نزديک تر کرد. با اينکه انتظار مي رفت منچستريونايتد در اين بازي خانگي از 
هواداران دلجويي کند، باخت 3 بر صفر به تيم پوچتيني  آتش انتقادها عليه 
خوزه مورينيو را شعله ور تر کرد تا جايي که به نظر مي رسد خيلي زود پروژه 

اخراج سرمربي مغرور تيم به نتيجه برسد. 
   تکرار تاريخ

پنجاهمين باخت من يونايتد در حالي در ورزشگاه خانگي و در ليگ جزيره رقم 
خورد که از هفته ها قبل و پيش از شروع فصل جديد بسياري منتظر شنيدن 
خبر اخراج آقاي خاص بودند. عملکرد ضعيف خط دفاع شياطين در مقابل 
تاتنهام يک بار ديگر ثابت کرد که اين تي��م در فصل نقل و انتقالات ضعيف 
عمل کرده است. البته مورينيو بابت محقق نشدن خواسته هايش مديران 
باشگاه را بارها به باد انتقاد گرفته است. يونايتدي ها از سه بازي اول فصل، دو 
شکست را متحمل شده اند و اين بدترين نتيجه از فصل ۱993 – ۱992 به 
شمار مي رود. البته سرالکس فرگوسن در همان فصل در نهايت منچستر را به 
مقام قهرماني ليگ برتر رساند و حالا هواداران شياطين سرخ اميدوارند تاريخ 

دوباره برايشان تکرار شود. 
   غرور خاص

فصل پيش هم سرخپوشان با ۱9 امتياز کمتر شاهد قهرماني من سيتي بودند. 
بي شک امسال هواداران با نايب قهرماني و حتي قهرماني در جام حذفي راضي 
نخواهند شد. دومين شکس��ت پياپي هم از ميزان غرور مورينيو کم نکرد، 
سرمربي منچستريونايتد با اشاره به عملکرد ضعيف شاگردانش در مقابل 
تاتنهام اعلام کرد به اتحاد تيمش افتخار مي کند: »آنچه را که بايد درباره نقل  
و انتقالات مي گفتم، بازگو کردم. هر کسي که اين بازي را ديده باشد، قطعاً 
مي تواند شهادت دهد که ما فوتبال خوب و متحدي را به نمايش گذاشتيم. 
ما تيم از  هم گسيخته اي نبوديم و بين بازيکنان اتحاد خوبي وجود داشت. در 
بازي بوديم که به يک باره دو بار دروازه مان باز شد و همه چيز تغيير کرد. فصل 
گذشته برابر سويا در ليگ قهرمانان اروپا اينجا باختيم و هو شديم، چون خوب 
نبوديم و سويا شايسته پيروزي بود، ولي امشب وقتي بازيکنان زمين بازي 
را ترک کردند از طرف تماشاگراني که در ورزشگاه حضور داشتند، تشويق 

شدند، چون تماشاگران ديدند که آنها جنگيدند.«
   تقاضاي احترام

خوزه مورينيو به رغم تمام انتقادها همچنان بي تفاوتي مديران باشگاه را علت 
ناکامي تيمش مي داند. پس از پايان بازي با اينکه سرمربي منچستر با موجي از 
انتقادها مواجه شده بود، اما با تأکيد بر افتخارات گذشته اش از همه خواست به 
او احترام بگذارند: »براي بحث پاياني مي دانيد نتيجه  3 بر صفر يعني چه، آيا 
مي دانيد که چه معنايي دارد؟! بله، اين نتيجه  امشب ماست، ولي نشان دهنده 
سه قهرماني من در ليگ برتر هم هست. تمام ۱9 مربي ليگ به اندازه من 
قهرمان ليگ برتر نشده اند؛ دو قهرماني براي ۱9 مربي و سه قهرماني براي 
من، احترام بگذاريد! زماني که تيم تحت  هدايتم بازي هاي خود را مي برد و 
من به کنفرانس خبري مي آيم، شما بابت پيروزي تيم من خوشحال نيستيد 

و مي گوييد که مهم ترين چيز روش بازي تيم است!«
   به اخراج فکر نکنيد

سومين سال حضور مورينيو در يونايتد و پيشينه اخراج اين مربي از تيم هاي 
سابقش از جمله اظهارنظرهايي است که به حواشي اخراج احتمالي خوزه 
دامن زده است. با اين حال  گري نويل، مدافع پيشين منچستر و کارشناس 
شبکه اسکاي اسپورتس، برکناري سرمربي پرتغالي را چاره کار نمي داند: 
»ديديم که لوئيز فن خال بعد از فتح جام حذفي انگليس از س��رمربيگري 
منچستريونايتد اخراج شد. همچنين ش��اهد اين بوديم که ديويد مويس 
در چهار بازي مانده به پايان فصل کنار گذاشته ش��د. بنابراين ما در مورد 
باش��گاهي صحبت مي کنيم که ديگر به مانند تاريخ خود - ايستادن پاي 
سرمربي- عمل نمي کند. قبول دارم که تيم در دوره دشواري بسر مي برد و 
سختي ها و چالش هايي را که تيم با آن مواجه است، مي پذيرم، اما صادقانه 
مي گويم ادِ وودوارد - مدير اجرايي باشگاه منچستريونايتد - بايد تا آخر پاي 
قرارداد جديدي که با مورينيو بسته، بماند. شما نمي توانيد از يک مربي سراغ 
مربي ديگري برويد. به نظرم اکنون زماني است که منچستريونايتد بايد بحران 
را کنار بزند. مورينيو و وودوارد نيز اگر اختلافي دارند، بايد آن را حل کنند. 
باشگاه بزرگ تر از هر فردي است. بايد مشکلات بين افراد حل شود، چون 
زمان آن نيست که افراد با يکديگر بجنگند و سياسي بازي کنند. تازه سه بازي 
از فصل گذشته و خيلي زود است که پيشنهاد اخراج سرمربي را بدهيم. بايد 

به مورينيو اجازه داد تا فصل را به پايان ببرد. «

شيوا نوروزي

نمرهقبولیوزنهبرداريايراندرجاکارتا
تيم ملي وزنه برداري ايران از نظر کسب مدال 

کوروش باقري

 کارشناس وزنه برداري

در بازي هاي آس��يايي 2۰۱8 عملکرد قابل 
قبولي داشت و اين نخستين دوره اي است که 
پس از پيروزي انقلاب اسلامي موفق به کسب 
دو مدال طلا ش��ده ايم. البته در ترکيب تيم 
اعزامي س��ه قهرمان المپيک، يک قهرمان 
جهان و يک نايب قهرمان جهان حضور داشتند 
و پيش بيني ها فراتر از اين بود. از طرفي کادر 
فني نيز نمره قبولي گرفت. با اين حال به غير از 
بحث مدال آوري بايد علت حذف چند وزنه بردارمان کاملًا بررس��ي ش��ود. 
انتظارات از وزنه برداري بالاست و براي مسابقات آتي بايد برنامه ريزي دقيقي 
در دستور کار قرار گيرد. موضوع ناکامي کيانوش رستمي از جمله مسائلي است 
که بايد بررسي و در نهايت تصميم لازم گرفته شود. متأسفانه رئيس فدراسيون 
پس از اين اتفاق بلافاصله مصاحبه و عنوان کرد رستمي قطعاً در مسابقات 
جهاني جايي نخواهد داشت. اگرچه بسياري با تمرينات جداگانه و شخصي اين 
وزنه بردار موافق نيستند و اين مسئله را به ضرر وزنه برداري ايران مي دانند، اما 
واکنش عجولانه رئيس فدراسيون هم اصلاً منطقي و حرفه اي نبود، چراکه اول 
بايد با خود رستمي صحبت مي کردند. شايد او بعد از اين ناکامي مي پذيرفت 
که از اين پس همانند ساير ملي پوشان در تمرينات تيم ملي حاضر شود و زير 
نظر کادر فني تمرين کند. در اين صورت چه دليلي دارد که رستمي به مسابقات 
جهاني اعزام نش��ود و جايي در ترکيب تيم ملي نداشته باشد. متأسفانه اين 
مسئله همچنان براي ما مبهم است و مسئولان بايد در خصوص آن به مردم 
پاسخ دهند. حفظ کادر فني از ديگر مسائل مهم اس��ت. در سال هاي اخير 
فدراسيون وزنه برداري هر س��ال يک مربي را براي هدايت تيم ملي انتخاب 
مي کند و به مربيان فرصت زيادي براي رسيدن به نتايج مطلوب نمي دهد. اين 
نقطه ضعفي است که وزنه برداري ايران هم از آن متضرر شده است. با توجه به 
عملکرد خوب محمدحس��ين برخواه اميدواريم که اين بار فدراسيون هواي 
سرمربي تيم ملي را داشته باشد و براي يک بار هم که شده با حمايت از سرمربي، 

شرايط حضور موفق در مسابقات آتي را مهيا کند. 

اشکانيازتيممليفرنگيکنارگذاشتهشد
 علي اشکاني با تصميم شوراي فني تيم هاي ملي کشتي 

 حامد قهرمانی
      چهره

فرنگي از سرمربيگري اين تيم کنار گذاشته شد و احد 
پازاج، مدير تيم ملي تا مشخص شدن سرمربي بعدي 
به عنوان سرپرست تيم معرفي ش��د. اين اولين تغيير در کادر فني تيم هاي ورزشي 

ش��رکت کننده در بازي هاي آس��يايي جاکارتا بود. البته ريش��ه 
اختلافات اشکاني با شوراي فني به مدت  ها قبل از اين بازي ها 
برمي گردد، اما از آنجا که اشکاني تا پايان بازي هاي آسيايي 
با فدراسيون قرارداد داشت، در اين سمت باقي ماند و حالا 
با پايان يافتن کار کشتي، او نيز برکنار شد. به رغم اعلام اين 
خبر اظهارات بهرام مش��تاقي، عضو شوراي فني مبني بر 
مخالفت اين شورا با کنار گذاشتن اشکاني نشان از برخي 

اختلاف سليقه ها دارد. مش��تاقي مي گويد: »با 
توجه به نزديکي مسابقات جهاني اعضاي شورا 
مخالف اين تغييرات بودن��د، اما با توجه به 
پايان يافتن قرارداد اشکاني، مدير تيم ملي 
در اين خصوص تصميم گي��ري کرد.« 
مشتاقي در ادامه عنوان مي کند: »  ما به 
پازاج يک هفته فرصت داديم. ممکن 
است حتي نام اش��کاني هم در بين 
گزينه ها باشد. البته ما از گزينه هاي 
مدنظر او بي خبريم.« پازاج نيز با 
اش��اره به اينکه فق��ط خودش 
مي داند چه نام هايي در ليست 
هست  مي گويد: »سعي مي کنم 
با بررسي تمام جوانب بهترين 
فرد را ب��راي هدايت تيم ملي 

معرفي کنم.«

تيروکمان؛حاشيهبهجايمدال!
     حاشيه کمانداران زن و مرد ايران 
در بازي ه��اي آس��يايي 
ديروز ب��ه کار خ��ود پاي��ان دادن��د. کمانداران 
کشورمان در حالي از اندونزي بازمي گردند که 
تنها موفق به کس��ب يک م��دال برنز در بخش 
ميکس کامپوند شده  اند. اين در حالي است که 
اين رشته در بازي هاي آسيايي 2۰۱4 با کسب 
يک طلا و ي��ک برنز چهره اي موف��ق از خود به 
نمايش گذاشت. ديروز تيم کامپوند زنان ايران در 
ديدار رده بندي ب��ه مصاف چين تايپ��ه رفت و با 
نتيج��ه 22۱ ب��ر 22۵ مغل��وب اين تيم ش��د و با 
ايس��تادن روي پله چهارم به کار خ��ود پايان داد. 
کسب تنها يک برنز از يک تيم ۱3 نفره نتيجه غيرقابل 

قبولي اس��ت، آن هم از تيم��ي که کمان��داران خوب و 
عنوان دار آسيا را در ترکيب خود داشت. نکته جالب توجه 
در خص��وص تيروکم��ان اينک��ه مانند تمام س��ال ها و 
دوره هاي گذشته مسابقات اين رشته، کمانداران ايران در 
بخش ريکرو کاملًا ناموفق ظاهر ش��دند و تنها اميد اين 
رشته به رقابت هاي کامپوند بود که در اين دوره از بازي ها 
هم نتوانست انتظارات را برآورده کند و تنها به کسب يک 
برنز بسنده کرد. با اين حال آنچه در جاکارتا بيشتر از هر 
چيز ديگري به چشم آمد، حاشيه هاي تيروکمان بود تا 
موفقيت و مدال آوري، حاش��يه هايي که نش��ان از عدم 
مديريت خوب در اين رشته دارد و به نظر مي رسد براي 
برطرف شدن آن بايد فکري اساس��ي کرد تا اين رشته 

مدال آور به موفقيت هاي خود ادامه دهد.

بازي هاي آسيايي 
اندون��زي دي��روز 
برگ��زاري  ب��ا 
رقابت هاي  ک��وراش پيگيري ش��د، هرچند که 
کاروان ايران به س��بب مدال هاي طلاي به دست 
آمده توس��ط اندونزي ميزبان در پنچاک سيلات 
ديگر اميدي ب��راي باز پس گرفت��ن رتبه چهارم 
جدول ندارد، اما کسب دو مدال نقره و برنز کوراش 

توس��ط جعفر پهلواني و قنبرعل��ي قنبري باعث 
شادي و خوش��حالي ورزش دوس��تان ايران شد.  
پهلواني، ک��وراش کار 9۰+ کيلويي کش��ورمان 
ديروز با غلبه بر حريفان تاجيکس��تاني، هندي و 

ازبکستاني خود به ديدار نهايي رفت، اما در فينال 
به نماينده ديگر ازبک باخت و به گردن آويز نقره 
بسنده کرد. قنبرعلي قنبري هم در 66- کيلوگرم 
با پيروزي برابر نماينده هاي قزاقستان، قرقيزستان 

و تاجيکستان به نيمه نهايي رفت، اما در اين مرحله 
به حريف ازبک خود باخت و به مدال برنز رسيد. در 
دووميداني ايران ديروز دو نماينده در 2۰۰ متر و 
8۰۰ متر داش��ت. در نيمه نهايي 2۰۰ متر حسن 
تفتيان عملکرد ضعيفي داش��ت و هفتم ش��د تا 
نشان دهد اردوهاي متعدد خارجي او هيچ تأثيري 
در عملکردش نداشته اس��ت. امير مرادي نيز در 
فينال 8۰۰ متر به رغم تلاش��ي که داشت چهارم 
شد و از رسيدن به مدال بازماند. به اين ترتيب در 
پايان رقابت  ديروز، کاروان ورزش��ي کشورمان با 
کسب ۱7 مدال طلا، ۱6 نقره، ۱6 برنز و مجموع 
49 مدال روي س��کوي پنجم ج��دول رده بندي 
رقابت ها قرار دارد. امروز رقابت هاي کوراش ادامه 
پيدا مي کند، جايي که اميد آن مي رود ايران بتواند 

تعداد مدال هاي طلاي خود را افزايش دهد.

با کسب نقره پهلواني و برنز قنبري

کوراشمدالآور
ديروزايران

ان
جو

ي |  
ير

ش
ده

ضا 
ر

فريدون حسن
       بازی های آسيايی


